
Protokół nr 32/21 
z posiedzenia Komisji 

Infrastruktury i Gospodarki 
z dnia 28 kwietnia 2021 roku 
odbytej w trybie zdalnym 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Franciszek Frohlke - Przewodniczący Komisji 

2. Piotr Dobrzański - członek Komisji 

3. Andrzej Marach - członek Komisji 

4. Jan Król - członek Komisji 

5. Krzysztof Wilgosiewicz - członek komisj i 

6. Krzysztof Szymanowicz - członek komisji 

Radny Krzysztof Wilgosiewicz włączył się do obrad Komisji po zakończeniu punktu 1. 

Zaproszeni goście: Edwin Eckert - Dyrektor Zarządu Drogowego w Sępólnie Kraj., 

Małgorzata Masiłkin - Skarbnik Powiatu, Ewa Zygmunt-Lorbiecka - Dyrektor Wydziału 

Geodezji, (...). 

Przewodniczący Franciszek Frohlke otworzył obrady o godzinie 14.30 i zaproponował 

zmianę porządku obrad poprzez zamianę punktu 2 z punktem 1. 

Członkowie Komisji przegłosowali zmianę jednogłośnie pozytywnie. 

Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Zaopiniowanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie i 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Sępoleńskiego oraz zezwolenia na odstąpienie od obowiązku 

zastosowania drogi przetargowej. 



2. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Sępoleńskiego za rok 2020 

wraz ze sprawozdaniem finansowym. 

3. Ocena stanu dróg powiatowych po sezonie zimowym. 

4. Sprawy wniesione. 

Ad.l. 

Dyrektor Wydziału Geodezji, (...) Ewa Zygmunt-Lorbiecka przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie i zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy tej samej nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Sępoleńskiego oraz 

zezwolenia na odstąpienie od obowiązku zastosowania drogi przetargowej. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

Ad.2. 

Skarbnik Powiatu Małgorzata Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2020 rok. 

Zarząd Powiatu Sępoleńskiego przedłożył Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Radzie 

Powiatu w Sępólnie Kraj. wykonanie budżetu Powiatu Sępoleńskiego za okres od 

01.01.2020 r. d 31.12.2020 roku. Dane przyjęte w sprawozdaniu są zgodne ze 

sporządzonymi na dzień 31.12.2020 r. sprawozdaniami budżetowymi. 

Na podstawie analizy sprawozdań, należy stwierdzić, że: 

Planowane dochody w kwocie 64.703,39 zł, zostały wykonane w wysokości 

61.079.053,23 zł, co stanowi 94,40% planu rocznego. Planowane wydatki w kwocie 

65.363.702,39 zł, zostały wydatkowane w kwocie 58.599.885,73 zł, co oznacza realizację 

wydatków w 89,65%. Planowany deficyt budżetowy w kwocie 660.000,00 zł został 

zastąpiony nadwyżką w kwocie 2.479.167,50 zł. 

Członkowie Komisji zaopiniowali przedstawione sprawozdanie jednogłośnie pozytywnie. 



Starosta zapytał czy radni chcą aby zaprezentować raport o stanie Powiatu 

Sępoleńskiego za 2020 rok również na obecnym posiedzeniu Komisji. 

Radni zadecydowali aby szczegółowe omówienie nastąpiło na sesji Rady Powiatu. 

Ad.3. 

Przewodniczący oddał głos Dyrektorowi Zarządu Drogowego w Sępólnie Kraj. 

Edwinowi Eckertowi. 

Dyrektor ocenił stan dróg powiatowych po okresie zimowym na dobry. Na chwilę 

obecną trwają remonty cząstkowe, które w tym roku są mocno ograniczone głównie 

dlatego, że dużo dróg zostało wyremontowanych. Przewiduje się, że do końca czerwca 

powinny zostać wyremontowane wszystkie nawierzchnie bitumiczne. Poza 

wspomnianymi pracami Zarząd na bieżąco wykonuje prace związane z odkrzaczaniem, 

frezowaniem karpin drzew itd. Edwin Eckert podziękował za zakup nowego sprzętu 

dzięki, któremu prace związane głównie z porządkowaniem poboczy mają ulec dużemu 

przyspieszeniu. 

Niestety na chwilę obecną działalność Zarządu Drogowego po zimie zakończyła się 

deficytem w wysokości 300 tys. zł. Stan ten, jak stwierdził Dyrektor Edwin Eckert 

spowodowany został przez opady śniegu, które Zarząd musiał usuwać na bieżąco aby nie 

dopuścić do paraliżu komunikacyjnego. Szczegółowe sprawozdanie stanowi załącznik nr 

1 do protokołu. 

Punktu nie zrealizowano w związku z brakiem spraw wniesionych. 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie Komisji o godz. 

Ad.4. 

15.25. 

Protokołowała 

Biuro Rady Powiatu 

Franciszek Frohlke 


